

# Wagor International School ELEMENTARY SCHOOL (XITUN CAMPUS)

**葳格國際學校**小學部西屯校區

### 110學年度英文查字典比賽實施辦法

一、 主旨:為了培養學生主動搜尋字義、認識單字的好習慣,並且教導學生字典的使用方式及益處,增加英文詞彙量並提升英文寫作能力,特舉辦此活動,鼓勵學生查字典查得又快又正確,並選擇適當的詞彙進行寫作。

二、 參加對象: 全校Grade1-6的學生

#### 三、 比賽時間與地點:

日期	3/28~4/8	4/18(一)	4/25()	5/2()
賽程	班內初賽	決賽	決賽	決賽
年級	G1 ~ G6	G5 ~ G6	G3 ~ G4	G1 ~ G2
地點	各班教室	Study Hall	Study Hall	Study Hall

#### 四、 比賽辦法:

- 1. 初賽:全班由ESL導師或外師進行監考,為時40分鐘。試卷由外語部提供,題目共20個單字,限時內回答最多且最高分者,各班取前三名進入年級決賽。
- 2. 決賽:各班於班內初賽選出前三名出賽,於C棟Study Hall進行,且全程由指派老師或行政老師進行監考。試卷由外語部提供,為時40分鐘,取各年級前三名頒發獎狀及禮物。
- 五、 注意事項:應考學生必須攜帶自己的英文字典,學校並無指定任何出版社之字 典。決賽將由主辦單位準備應考字典,考試字典版本不會公佈。



## 2021~2022 Dictionary Race

- A. Subject: To enhance students' writing skills, the school will hold a Dictionary Race in the second semester of the year. Students will use dictionaries as tools to learn new vocabulary and their definitions. Teachers will teach their students how to use their dictionaries and the benefits of using a dictionary for reading and writing.
- **B. Participants:** Students from grade one to grade six.

#### C. When & Where:

Date	3/28~4/8	4/18(Mon.)	4/25(Mon.)	5/2(Mon.)
Events	Preliminary	Final	Final	Final
Grade	G1 ~ G6	G5 ~ G6	G3 ~ G4	G1 ~ G2
Places	Each Classroom	Study Hall	Study Hall	Study Hall

#### D. General Rules:

- 1. Preliminary round: ESL teachers and foreign teachers will be proctors in class. The duration of the race will be 40 minutes. The English Department will hand out papers for every grade. There will be twenty words in one section. Words have been chosen from Reading vocabulary words and spelling words. The three students who get the most correct answers with the highest scores from each class will be entered into the final round.
- 2. Final round: This will be held in the Study Hall during Monday assembly. The English Department will assign teachers to be proctors, and the English Department will hand out papers for every grade. The top three students from each grade will receive awards and prizes.
- E. Notice: Students should bring their own dictionaries for the preliminary round. The school will provide dictionaries for the final round.

Wagor International School Elementary School (Xitun Campus) Feb. 22<sup>nd</sup>, 2022